
Zápis z porady vedení konané dne 2. 5. 2016 

Přítomni: Rebok, Malinka, Dostál, Vičar, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Křenek, Matyska, 

Bartošek, Novotná Buršíková 

 

1. Zhodnocení výjezdního zasedání 

 Ředitel ocenil pečlivou přípravu i samotný průběh výjezdního zasedání, znova 

poděkoval organizátorům a programovému výboru. Pro příští rok by uvítal více 

aktivit, kde jsou aktivně zapojeni všichni přítomní (např. rozšíření bloku diskusních 

skupin).  

 Kladné ohlasy zazněly i z divizí, a to od vedoucích i zaměstnanců.  

 Tajemnice doporučila, aby pro příště tvořily diskusní skupiny z ekonomické divize 

samostatný blok a nebyly tak v konkurenci s odbornými tématy.  

 Vičar přednese celkové vyhodnocení na kolegiu 23. května.  

 Termín pro příští výjezdní zasedání musí být stanoven nejpozději do ledna 2017, 

v prosinci osloví Vičar současné členy programového výboru.  

 

2. Rozvoj a správa webů 

 Odpovědnou osobou pro práci s weby byl dosud Matej Antol, pod jehož vedením byla 

úspěšně dokončena první etapa nastavení spolupráce s fakultami i RMU a nastaveny 

principy technologického zázemí. Od 1. června od něj zodpovědnost za komplexní 

péči o weby převezme Pavel Budík. Květen bude přechodným obdobím určeným pro 

předání práce. Do 1. června je nutné navrhnout jasný a snadno použitelný 

(dvojjazyčně) název pro oblast podpory webů na ÚVT (Budík ve spolupráci 

s Vičarem, Regnerem, Antolem).  

 Ředitel dohodne s Budíkem základní cíle a způsob kontroly jejich dosažení na příštích 

dvanáct měsíců s výhledem delší období.  

 

3. Informace od ředitele 

 Koncem června končí úvazek doc. V. Račanskému, v květnu proběhne rozlučkový 

večer. Doc. Račanský aktuálně představuje MU v představenstvu CESNETu, aktuálně 

probíhají jednání, koho místo něj bude MU navrhovat na zvolení na příští valné 

hromadě. 

 V SharePointu byla zřízena stránka pro novinky z divizí. Účelem je lepší vzájemná 

informovanost kolegia bez nutnosti uvádět vše na poradách. Divizní budou doplňovat 

informace nejpozději do pondělka 9:00, označí položky, které chtějí uvést od zápisu.  

 

4. Kontrola úkolů 

 Licence Microsoft – Regner seznámil s výpočty finančních nákladů na dokoupení 

licencí pro operační systémy v počítačových učebnách. Vzhledem k výši částky 

prodiskutuje ředitel možnosti řešení s pror. Bulantem.  

 Výroční zpráva – Vičar předloží 30. 5. aktuální verzi.  

 

5. Různé 

 Na novém univerzitním webu přibude sekce „služby pro veřejnost“. Kolegium uváží, 

co do ní chceme nabídnout, náměty pošle Vičarovi.  



 Do konce akademického roku proběhnou ještě dvě schůzky s LVT. Regner navrhuje 

9. 6. pro formální schůzku, týden předtím pro neformální. Divizní zjistí, jaká mají na 

divizích nová témata.  

 Malinka vyjádřil nespokojenost s průběhem aktuální spolupráce s Y Softem, pokud 

nedojde ke zlepšení, vyvolá formální jednání.  

 Od 1. 10. začne platit nový zákon o zadávání veřejných zakázek. Tajemnice navrhuje 

proškolit technické pracovníky, kteří odpovídají za vypsání technických parametrů 

výběrových řízení. Tajemnice vypracuje podrobnější návrh školení, prodiskutuje 

s ředitelem.  

 Kohoutková ve spolupráci s Procházkou zajistí sjednocení přihlašování na naše weby. 

Cílem je u systémů pod správou ÚVT zajistit autentizaci přes právě jedinou webovou 

stránku.  

 Obnova síťových prvků infrastruktury MeDiMeD – Dostál svolá schůzku pracovní 

skupiny (Javorník, Slavíček, Roček, Rebok, Malinka), která posoudí nezbytnou 

obnovu součástí univerzitní infrastruktury. Síť MeDiMeD je třeba chápat jako základ 

univerzitní infrastruktury pro práci s citlivými daty. Úkolem pracovní skupiny je 

navrhnout další postup v oblasti budování univerzitní infrastruktury pro citlivá data 

(zejména ale nikoliv pouze síťová část) a specifické infrastruktury MeDiMeD.  

 Windows 10 – ÚVT vyšle jasnou zprávu, že doporučuje využít nabídky Microsoftu a 

přejít bezplatně na Windows 10 všude tam, kde je to možné (bezplatný upgrade je 

k dispozici do konce července 2016). Malinka ve spolupráci s Mazánkem a LVT 

připraví podklady pro hladký přechod na fakultách (příprava podpory, řešení 

specifických situací,…). 

 

6. Informace z projektové podpory 

 Dne 1. 6. se v UKB uskuteční seminář k  novém programu podpory mezinárodní 

spolupráce ve výzkumu a vývoji INTER-EXCELLENCE, který nahrazuje končící 

programy INGO II, EUPRO II, COST CZ, EUREKA CZ, KONTAKT II a 

GESHER/MOST. Více informací a registrace 

zde: http://is.muni.cz/do/rect/metodika/VaV/vyzkum/32243207/56643022/Brno_pozvanka
_Inter-Excellence_1_6_2016_FINAL.pdf 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        ředitel ÚVT 
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